
Bestuurlijk  jaarverslag 
 
Verslag van de secretaris over het jaar 2021: 
 
 
1. Algemeen: 
Het jaar 2021 is op het gebied van verkiezingen een druk jaar geweest. De Tweede Kamer 
verkiezing in maart 2021 vroeg aandacht in verband met de campagne. En de 
gemeenteraadsverkiezing van 2022 wierp zijn schaduw al vooruit. Zoals bekend kan worden 
verondersteld vraagt dit de meeste werk en inspanning van bestuur en fractie. De onrust 
veroorzaakt door de corona pandemie bleef ook ons allen parten spelen. 
 
2. Raadsfractie 
De raadsfractie bestond in 2021 uit Carlijn Niesink (fractievoorzitter) en Frits Rijpma 
(raadslid). In juni 2020 is Carlijn fractievoorzitter geworden; de zittingstermijn van Frits loopt 
in 2022 af. Zij werden in hun politieke werkzaamheden ondersteund door Martine Wursten 
(fractiesecretaris), Hans van Reenen (commissielid Welzijn). 
Martine is verhuisd en heeft de fractie verlaten en is opgevolgd door Hayo Douwstra. 
 
Alle bestuursleden hebben in het eerste half jaar een bestuursvergadering bijgewoond. Na de 
zomer is er - mede door de drukte van de GR2022 - niet van gekomen. 
Wanneer mogelijk heeft Carlijn de bestuursvergaderingen bijgewoond. 
Na de zomer hebben de voorzitter en de secretaris een bezinningsmiddag met de fractie 
gehad.  
 
We zijn God, onze hemelse Vader, dankbaar dat Hij de fractie- en commissieleden kracht en 
wijsheid heeft gegeven om hun taak in de gemeenteraad te kunnen vervullen in deze moeilijke 
tijd. Hij heeft hen toegerust tot hun taak, zodat zij hun werk konden doen. 
  
3. Bestuur: 
De samenstelling van het bestuur was in het jaar 2021 als volgt: 
 
Frits Tromp   Voorzitter 
Jeroen Rijpma       Penningmeester  
Warna de Jager  Algemeen lid 
Hans Koops    Secretaris 
Door verhuizing heeft Jeroen het bestuur moeten verlaten. Gelukkig is Andries Bouwman 
bereid geweest om het bestuur in dit drukke jaar als adviseur te ondersteunen. 
 
4. Bestuursvergaderingen: 
Het bestuur heeft in 2020 vier keer vergaderd. Waarvan twee keer online. 
Belangrijk agendapunten zijn: 
 - Tweede Kamer verkiezing in maart; 
 - Voorbereiding voor de GR2022 
 
Het bestuur heeft in juni met veel leden contact gehad in een belronde. Het was de bedoeling 
om kandidaten voor de kieslijst te vragen en zo mogelijk ook versterking voor het bestuur. 
 
5. Ledenvergaderingen: 
De ChristenUnie Leeuwarden heeft in 2021 twee keer een algemene ledenvergadering 
gehouden. Beide vergaderingen werden online gehouden.  



Beide vergaderingen stonden in het teken van de komende gemeenteraadsverkiezing. Beide 
vergaderingen werden goed "bezocht". Met grote eenstemmigheid werden de nodige 
beslissingen genomen. 
 
 
6. Ledenbestand: 
Per eind 2020 was het aantal ChristenUnie leden in Leeuwarden 192. 
 
7. Memorabilia 
Het bestuur wil met genoegen memoreren dat op de kandidatenlijst voor de Tweede Kamer 
verkiezing twee leden uit ons midden een plaats hadden. 
 
8. Slot: 
Hierboven zijn een aantal zaken uit 2021 gememoreerd. Het was een druk jaar, zoals altijd 
voor de gemeenteraadsverkiezing. De selectiecommissie en de programmacommissie konden 
hun werk doen. De vertrouwenspersoon hoefde gelukkig niet ingeschakeld te worden. Op her 
moment van schrijven is het campagneteam druk bezig met het uitrollen van de geplande 
activiteiten. Reden tot dankbaarheid!!! 
 
Het vorige jaarverslag eindigde met: 
Het was voor het bestuur een moeizaam jaar. Door de vele vacatures kon er niet veel 
georganiseerd worden. 
Het bestuur is nog steeds op zoek naar versterking.  
Mocht u overwegen om iets voor de ChristenUnie te willen betekenen dan  komen we graag in 
contact met u. En we willen graag vertellen over het boeiende werk, ook achter de schermen. 
  
Dit geldt op dit moment helaas nog steeds. Maar...... 
 
Dank aan God dat het werk toch door mocht gaan, zowel plaatselijk als ook provinciaal en 
landelijk, ja zelfs in het Europees parlement. 
 
 
Vastgesteld door de vergadering van ChristenUnie Leeuwarden van 8 april 2022, 
 
 
 
 
 
 
F. Tromp., voorzitter    J. Koops, secretaris 


